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Som många kanske har uppmärksammat har det varit lite haltande med avier för 
inbetalning av månadsavgiften under sommaren. Riksbyggen har haft en del 
problem i samband med omläggningen till nytt it-system. Det har även påverkat 
kundwebben och felanmälningarna då telefonköerna varit långa. Vi hoppas 
emellertid att problemen nu avtagit och att allt börjar löpa normalt igen. 
 
En del reparationer och underhåll har gjorts på våra fastigheter, men det 
planerade målningsarbetet på fönstren i Tuppaskolan har vi svårt att få in anbud 
på. Vi tror att byggbranschen just nu är lite "överhettad". Bygglov till vårt 
"miljöhus" är beviljat. Då vi bor på mark med "fornlämningar" behövs också 
tillstånd av länsstyrelsen. Vi hoppas att vi kan få igång byggnationen under 
hösten. Från den 1 april har Riksbyggen tagit över rensning av rabatterna. 
Inledningen har varit lite haltande men vi förutsätter att det blir bättre. Vid 
parkeringsplatsen utmed Borgmästaregatan skall Landskrona stad sköta 
planteringen. Här har vi påtalat att det behövs beskära buskar och rensas för 
ogräs. 
Styrelsen kommer också att anlita någon som gallrar i våra stora träd. De 
behöver "tuktas" och grenar som hänger ned över trottoarer och över belysningar 
skall tas bort. Tyvärr har det visat sig att den stora gamla kastanjen som 
står på vår gräsmatta mellan husen lider av en  sjukdom. Trädet kommer 
att "dö" inom ett par år enligt de besked vi fått. Vi tvingas därför ta bort 
trädet vid lämpligt tillfälle. 
 
 
Ny dörrkod från den 1 oktober. 
För att försvåra för obehöriga att få tillträde till våra fastigheter byter vi 

dörrkoden den 1 oktober till    XXXX 
 
Tyvärr har vi haft inbrott i en av våra lägenheter under sommaren. Sprid 
inte dörrkoden till obehöriga eller öppna inte med porttelefonen om du inte 
vet vem som vill komma in i trappan.  
 
 
Styrelsen 


